

DOKUMEN YANG DIPERLUKAN.**FALCON TRAVEL & TOURS SDN.BHD**

BIL	JEMAAH	MAHRAM	DOKUMEN	CATATAN
1	Isteri	Suami	i- Salinan Sijil Nikah	<ul style="list-style-type: none"> * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Agama dan Wisma Putra (Kementerian Luar Malaysia).
2	Anak Perempuan dan Lelaki di bawah 18 tahun	Bapa	i- Salinan Sijil Lahir	<ul style="list-style-type: none"> * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran Negara (JPN) dan Wisma Putra.
3	Adik Perempuan dan Adik Lelaki dibawah 18 tahun	Abang	<ul style="list-style-type: none"> i- Salinan Sijil Lahir Abang ii- Salinan Sijil Lahir Adik Perempuan/Adik lelaki iii- Letter of Consent dari Bapa iv- Salinan Kad Pengenalan Bapa 	<ul style="list-style-type: none"> * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran, Pesuruhjaya Sumpah (Letter of consent) dan Wisma Putra. * Letter of Consent di wajibkan Bapa yang memberi kebenaran. * Jika Bapa meninggal, diutamakan Abang/ Bapa Saudara sebelah bapa/Datuk. * Perlu disertakan Sijil Kematian Bapa yang telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran dan Wisma Putra.
4	Kakak	Adik Lelaki 18 tahun ke atas	<ul style="list-style-type: none"> i- Salinan Sijil Lahir Adik ii- Salinan Sijil Lahir Kakak iii- Letter of Consent dari Bapa iv- Salinan Kad Pengenalan Bapa 	<ul style="list-style-type: none"> * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran, Pesuruhjaya Sumpah (Letter of consent) dan Wisma Putra. * Letter of Consent di wajibkan Bapa yang memberi kebenaran. * Jika Bapa meninggal, diutamakan Abang/ Bapa Saudara sebelah bapa/Datuk untuk memberi kebenaran. * Perlu disertakan Sijil Kematian Bapa yang telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran dan Wisma Putra.

5	Ibu (dibawah 45 tahun)	Anak Lelaki 18 tahun ke atas	i- Salinan Sijil Lahir Anak ii- Letter of Consent dari Suami iii- Salinan kad Pengenalan Suami	<ul style="list-style-type: none"> * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran, Pesuruhjaya Sumpah (Letter of consent) dan Wisma Putra. * Letter of Consent di wajibkan Suami yang memberi kebenaran. * Jika Suami meninggal/bercerai, diutamakan Anak Lelaki/Bapa untuk memberi kebenaran * Perlu disertakan Sijil Kematian Suami atau Sijil Penceraian yang telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran dan Wisma Putra
6	Anak Angkat	Bapa Angkat	i- Salinan Sijil Anak Angkat ii- Salinan Tiket Penerbangan	<ul style="list-style-type: none"> * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran, dan Wisma Putra.
7	Anak Tiri	Bapa Tiri	i- Salinan Sijil Lahir ii- Salinan Sijil Nikah Ibu bersama Bapa Tiri iii- Letter of Consent dari Bapa Kandung iv- Salinan Kad Pengenalan Bapa Kandung	<ul style="list-style-type: none"> * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran, Pejabat Agama dan Wisma Putra. * Jika Bapa kandung meninggal, perlu disertakan sijil kematian yang telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran dan Wisma Putra
8	Anak Saudara	Bapa Saudara	i- Salinan Sijil Lahir ii- Salinan Sijil Lahir Ibu / Bapa iii- Salinan Sijil Lahir Bapa Saudara iv- Latter of Consent dari Bapa v- Salinan Kad Pengenalan Bapa	<ul style="list-style-type: none"> * Bapa Saudara mestilah adik beradik dengan Ibu atau Bapa * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran, Pesuruhjaya Sumpah (Letter of consent) dan Wisma Putra. * Letter of Consent di wajibkan Bapa yang memberi kebenaran. * Jika Bapa meninggal, diutamakan Abang/ Bapa Saudara sebelah bapa/Datuk. * Perlu disertakan Sijil Kematian Bapa yang telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran dan Wisma Putra.

9	Cucu	Datuk	i- Salinan Sijil Lahir ii- Salinan Sijil Lahir Ibu / Bapa iii- Letter of Consent dari Bapa iv- Salinan Kad Pengenalan Bapa	* Cucu dibawah 18 tahun, perlu ditemani oleh Ibu * Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran, Pesuruhjaya Sumpah (Letter of consent) dan Wisma Putra. * Letter of Consent di wajibkan Bapa yang memberi kebenaran. * Jika Bapa meninggal, diutamakan Abang/ Bapa Saudara sebelah bapa/Datuk. * Perlu disertakan Sijil Kematian Bapa yang telah disahkan oleh Pejabat Pendaftaran dan Wisma Putra.
10	Pembantu Rumah (maid)	Majikan	i- Multiple Entry Visa tidak kurang dari 6 bulan	* Letter of Consent perlulah disahkan oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra.
Women Group	i- Multiple Entry Visa tidak kurang dari 6 bulan ii- Letter of Consent dari Majikan iii- Salinan Kad Pengenalan Majikan			
11	Warganegara Asing	Pekerja	i- Multiple Entry Visa tidak kurang dari 6 bulan ii- Surat Pengesahan dan Kebenaran dari majikan iii- Salinan Tiket Penerbangan	* Surat dari Majikan perlu disahkan oleh 'Public Notary' dan Wisma Putra * Surat dari Universiti/Kolej/Sekolah perlu disahkan oleh Jabatan Pengajian Tinggi Malaysia dan Wisma Putra * Salinan perlu disahkan oleh Pejabat Kedutaan Negara yang mengeluarkan Sijil Nikah / Sijil Lahir dan Wisma Putra * Surat Pengesahan perlu disahkan oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra
Pelajar	i- Multiple Entry Visa tidak kurang dari 6 bulan ii- Surat Pengesahan dan Kebenaran dari Universiti/Kolej/Sekolah iii- Salinan Tiket Penerbangan			
Visa Keluarga (Dependent)	i- Salinan Sijil Nikah / Sijil Lahir ii- Surat Pengesahan iii- Multiple Entry Visa tidak kurang dari 6 bulan			

12	Pemastautin Tetap (Kad Pengenalan Merah)	Suami / Isteri / Anak	i- Kad Pengenalan Asal ii- Salinan Kad Pengenalan iii- Salinan Sijil Nikah/Lahir	* Salinan Sijil Nikah / Lahir Perlu disahkan oleh Pejabat Kedutaan Negara yang mengeluarkan dan Wisma Putra.
13	Mualaf	Wanita melebihi 45 tahun (women group)	i- Salinan Sijil / Kad masuk Islam	* Pastikan salinan jelas boleh di baca dan tidak meragukan. * Telah disahkan oleh Pejabat Agama dan Wisma Putra
		Suami	i- Salinan Sijil / Kad masuk Islam ii- Salinan Sijil Nikah	* Wanita dibawah 45 tahun yang tiada mahram tidak boleh di proses.